



**CITY OF / VILLE DE
BATHURST**

POLICY

POLITIQUE

TITLE: Elected Officials Chairing Commissions

**TITRE: REPRÉSENTANTS ÉLUS PRÉSIDENT DES
COMMISSIONS**

Policy No. **1991-02**
AUTHORITY: City Council
EFFECTIVE DATE: August 12, 1991
Supercedes:
APPROVAL: City Council
AMENDED:

Politique No...... **1991-02**
AUTORITÉ: Conseil municipal
DATE D'ENTRÉ EN VIGUEUR:..... **12 août 1991**
Remplace:
APPROBATION: **Conseil Municipal**
AMENDÉE:

POLICY STATEMENT:

Council members who are appointed to City Commissions shall serve as a liaison between the Commission to which he/she is appointed, and City Council. He/she shall assure that Council is kept informed of the activities of that Commission and also ensure that decisions are made in context with Council directives and policies.

The member of Council so appointed to City Commissions shall not serve as Chairperson.

This Policy does not apply to regional commissions.

ÉNONCÉ DE LA POLITIQUE:

Les membres du conseil qui sont nommés à des commissions municipales devront servir de liaison entre la commission à laquelle il/elle a été nommé, et le conseil municipal. Il/elle devra s'assurer que le conseil demeure informé des activités de cette commission et aussi s'assurer que les décisions sont prises dans le contexte des directives et politiques du conseil.

Le membre du conseil nommé aux dites commissions ne devra pas siéger comme président.

Cette politique ne s'applique pas aux commissions régionales.